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Rada Miejska w Nowej Rudzie 

Radni-Sesja 

 

Protokół nr 68/2023 

 

LXVIII Sesja w dniu 25 października 2023 w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza, Rynek 1. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2023 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:46 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.  ( zał. Nr 1 – lista ) 

Obecni: 

1. Andrzej Behan     - Przewodniczący Rady Miejskiej  

2. Marta Chojecka 

3. Jacek Cichański 

4. Andrzej Czerniatowicz 

5. Zdzisław Druciak 

6. Bogusław Frącek     - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

7. Halina Gajcy 

8. Dawid Jędrzejewski 

9. Zbigniew Karczewski 

10. Jolanta Kasprzyk 

11. Marian Kocoń 

12. Magdalena Lichwa 

13. Jerzy Pulit      - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

14. Janusz Staniocha 

15. Jerzy Strawiński 

16. Artur Turański 

17. Jarosław Ubik 

18. Regina Wałęsa 

19. Kinga Wiechetek 

20. Piotr Wróbel 

21. Jadwiga Ziemska 

 

Radni nieobecni: 

1. Kinga Wiechetek 

2. Artur Turański  

 

W posiedzeniu wzięli udział również: 

1. Tomasz Kiliński     - Burmistrz Miasta Nowa Ruda    

2. Marzena Wolińska    - Zastępca Burmistrza Miasta Nowa Ruda 

3. Jan Szeląg       - Skarbnik Miasta Nowa Ruda 

4. Małgorzata Łazorko-Jańska    - Sekretarz Miasta Nowa Ruda  

5. Krzysztof Michalak     - Radca Prawny 

6. Przemysław Herter     - Naczelnik Wydziału Rozwoju  

7. Maciej Nikadon     - Pracownik Wydziału Infrastruktury Społecznej 

8. Marta Krupa      - Naczelnik Ochrony Środowiska 

9. Wojciech Kołodziej      - Prezes CTS 

10. Aneta Palczak     - Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego 

11. Grzegorz Niedziela     - Prezes NTBS  

12. Marta Politewicz     - Kierownik MOPS  

13. Mirosław Kalitowski   - Komendant Straży Miejskiej 

14. Krzysztof Czajka     - Rzecznik prasowy 

15. Media    

16. Goście zaproszeni 

 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył 68 sesję Rady Miejskiej. 

Powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji (zał. 

Nr 1 – lista). 

 

3. Porządek obrad sesji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi bądź zapytania 

do proponowanego porządku obrad. 

 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta Nowa Ruda - wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości z pkt. 6 ppkt c). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Nowa Ruda o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości z pkt. 6 ppkt c.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, 

Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

BRAK GŁOSU (2) 

Jolanta Kasprzyk, Jerzy Pulit 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

edit błąd: radna Jolanta Kasprzyk i radny Jerzy Pulit byli „za” wnioskiem Burmistrza Miasta Nowa 

Ruda o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości z pkt. 6 ppkt c. 

 

Radna Regina Wałęsa – po wspólnych ustaleniach z Komisją Gospodarczo- Budżetową została wybrana 

do wystąpienia z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta 

Nowa Ruda na lata 2019-2034” z pkt 6 ppkt e).    

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosku radnej Reginy Wałęsy o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta 

Nowa Ruda na lata 2019-2034” z pkt 6 ppkt e).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, 
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Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel, Jadwiga 

Ziemska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jolanta Kasprzyk 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

edit błąd: radna Jolanta Kasprzyk była „za” przyjęciem wniosku radnej Reginy Wałęsy  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Jadwiga Ziemska 

BRAK GŁOSU (2) 

Jerzy Strawiński, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

edit błąd: radny Jerzy Strawiński i radny Piotr Wróbel byli „za” przyjęciem porządku obrad 68 Sesji 

Rady Miejskiej w Nowej Rudzie  

 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” przyjęła porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Porządek obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z LXVI i LXVII (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 19 

września 2023r. do dnia 16 października 2023r. 

 

* goście zaproszeni przedstawiciele Sekcji Sztuk Walki Karate Kyokushin Kornacki Team oraz 

zawodników: Antoni Kossak, Oliwia Gajda, Marcelina Sobera, Marcin Chorągwicki, Leon Idzi, 

Wojciech Mikołajczak, Lena Pacanowska, Emilia Szmechlik, Dominik Kwiatkowski 
 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2023 

-  w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

- w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

- w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta Nowa Ruda 2019-2034” 

- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy 

ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

- w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z basenu miejskiego przy ul. A. Fredry 41 w Nowej 

Rudzie 

- w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni AQUA CENTRUM przy ul. Kłodzkiej 

16 w Nowej Rudzie 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

a) informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2022r.  
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10. Zakończenie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXVI i LXVII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu LXVI i LXVII 

(nadzwyczajnej) Sesji Rady Miejskiej. Wobec braku głosów poddał je pod głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVII (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 

19 września 2023r. do dnia 16 października 2023r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania odnośnie 

Sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 19 

września 2023r. do dnia 16 października 2023r. Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 19 

września 2023r. do dnia 16 października 2023r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

* goście zaproszeni przedstawiciele Sekcji Sztuk Walki Karate Kyokushin Kornacki Team oraz 

zawodników: Antoni Kossak, Oliwia Gajda, Marcelina Sobera, Marcin Chorągwicki, Leon Idzi, 

Wojciech Mikołajczyk, Lena Pacanowska, Emilia Szmechlik, Dominik Kwiatkowski oraz Ewa Miś – 

Krzemińska Choreograf, Kierownik ZPiT Nowa Ruda  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan i Tomasz Kiliński - Burmistrz 

Miasta Nowa Ruda - wręczyli gratulacje i życzyli dalszych sukcesów młodym zawodnikom Sekcji Sztuk 

Walki Karate Kyokushin Kornacki Team oraz złożyli gratulacje na ręce Ewy Miś – Krzemińśkiej dla 

Zespołu Pieśni i Tańca „Nowa Ruda" za zdobycie złotej odznaki Artis Meritoria: „Zasłużony dla sztuki 

w uznaniu zasług w dziedzinie krzewienia i popularyzacji folkloru polskiego" za rok 2022 w kategorii 

"Animacja i organizacja ruchu folklorystycznego i folkloru". 

 

Goście zaproszeni po odebraniu gratulacji opuścili posiedzenie 68 Sesji Rady Miejskiej.  

 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

 

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta Nowa Ruda - przedstawił, iż w związku z art. 231 ust. 1 ustawy o 

finansach publicznych konieczne jest, dokonanie zmian w treści załącznika: 
1. nr 1 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda, poprzez 

wprowadzenie zmian będących następstwem: 

1) Dostosowania wartości w kolumnie roku 2023 do wprowadzanych zmian w budżecie na rok 

2023 zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej na dzień 25 października 2023r. 

2) Zmiany pozycji 1.2.2 dochody z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na inwestycje, 

poprzez zwiększenie dochodów na kwotę 17 159 044,60 zł. w związku ze współfinansowanym 

ze środków programu: 

a) 961 855,80 zł. – Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych przedsięwzięcie pn.: 

Rewaloryzacja zabytków sakralnych Parafii pw. Świętego Mikołaja w Nowej Rudzie, 

b) 8 000 000,00 zł. – Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych przedsięwzięcie pn.: 

Modernizacja infrastruktury drogowej w Gminie Miejskiej Nowa Ruda, 

c) 3 650 488,80 zł. – Rządowy Program Rozwoju Dróg przedsięwzięcie pn.: Przebudowa ciągu 

dróg gminnych ul. . Kościuszki, Os. Piastowskie, ul. Sportowa w Nowej Rudzie, 

d) 4 546 700,00 zł. – Rządowy Program Rozwoju Dróg przedsięwzięcie pn.: Przebudowa drogi 

gminnej ul. Kolejowa w Nowej Rudzie. 

2. nr 2 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda  

1) zwiększa się planu wydatków o łączną kwotę 19 648 971,51 zł, dla nowych przedsięwzięć pn.: 

a) 961 855,80 zł. – Rewaloryzacja zabytków sakralnych Parafii pw. Świętego Mikołaja 

w Nowej Rudzie, 

b) 8 421 000,00 zł. – Modernizacja infrastruktury drogowej w Gminie Miejskiej Nowa Ruda, 

c) 4 563 111,00 zł. – Przebudowa ciągu dróg gminnych ul. T. Kościuszki, Os. Piastowskie, 

ul. Sportowa w Nowej Rudzie, 

d) 5 683 375,00 zł – Przebudowa drogi gminnej ul. Kolejowa w Nowej Rudzie. 

e) 1 664 384,64 – Poprawa ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej i komunalnej związanej z 

usługami turystycznymi w Gminie Miejskiej Nowa Ruda - Rewaloryzacja zabytków dolnego 

miasta. 

2) zmienia się plan wydatków dla przedsięwzięć, pn.: 

a) Klaster Społecznej Energii Partnerstwa Noworudzko–Radkowskiego, zmniejszenie do kwoty 

226 035,73 zł. 
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b) Opracowanie dokumentacji projektowej dla Dolnośląskiej Cyklostrady na odcinku 5,5 km 

Trasy Sudeckiej przebiegającej przez Gminę Miejską Nowa Ruda, poprzez zmianę 

harmonogramu. 

3. nr 3 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda, poprzez 

zaktualizowanie objaśnień wynikających z wprowadzanych zmian w budżecie na rok 2023 według 

stanu na dzień 25 października 2023r. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Jadwiga Ziemska 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

edit błąd: radny Piotr Wróbel był „za” przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.  

 

Uchwała nr 503/LXVIII/2023 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2023 

 

Pan Jan Szeląg - Skarbnik Miasta Nowa Ruda – przedstawił, iż: 

1. zwiększa się dochody oraz wydatki budżetu ogółem o kwotę 1 939,00 zł, w tym: 

1) 1 939,00 zł – w związku z otrzymaniem większego dofinansowania z WFOŚiGW na zadanie 

dotyczące likwidacji azbestu 

2. Dokonuje się przeniesienia planowanych wydatków budżetu na kwotę 237 172,00 zł, w tym: 

1) 40 920,00 zł – w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dla dotacji dla stowarzyszeń. 

2) 50 000,00 zł – z wydatków dotyczących gospodarki leśnej na pielęgnację zieleni wysokiej 

3) 95 400,00 zł – zmiany dotyczące funkcjonowania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1 w 

Nowej Rudzie w celu zapewnienia na odpowiednim poziomie planu na wynagrodzenia 

4) 952,00 zł – w ramach programu pn. "Seniorzy razem". 

5) 49 900,00zł – w ramach programu pn. Łagodzenie skutków zmian klimatu poprzez rozwój 

systemu zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie miasta Nowa Ruda. 

3. Dokonuje się zmiany załącznika nr 4, 6, 7 do budżetu miasta na rok 2023. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Uchwała nr 504/LXVIII/2023 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2023 

 

c) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

 

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta Nowa Ruda - zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym oraz ustawą o podatkach i opłatach lokalnych rada gminy posiada upoważnienie do określania 

rocznych stawek podatku od nieruchomości, obowiązujących na terenie danej gminy, z tym, że stawki 

te nie mogą przekroczyć maksymalnych stawek tych podatków określonych w art. 5 ust.1 ustawy o 

podatkach i opłatach lokalnych. Dochody uzyskiwane z tytułu podatków i opłat lokalnych stanowią 

dochód  własny budżetu gminy, który przeznaczony jest na realizację jej zadań własnych. Podjęcie 

uchwały jest zasadne ponieważ górne granice stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych zgodnie z 

obwieszczeniem Ministra Finansów w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych na rok 2024, uległy znacznemu podwyższeniu  w stosunku do obowiązujących w 2023 roku. 

W związku ze zmianą górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych, uzasadnione jest 

urealnienie obowiązujących na terenie miasta Nowa Ruda stawek podatku od nieruchomości tak, by z 

jednej strony zabezpieczyć wpływy do budżetu miasta, które umożliwią realizację jej ustalonych 

przepisami prawnymi zadań własnych, a z drugiej strony mieć na względzie interes społeczności 

lokalnej i dostosowanie obowiązujących stawek podatku od nieruchomości do stawek określonych w 

Obwieszczeniu Ministra Finansów. Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie uchwały jest zasadne. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

       

Uchwała nr 505/LXVIII/2023 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
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Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

e) w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Miasta Nowa Ruda na lata 2019-2034” 

 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 

przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

Pan Wojciech Kołodziej – Prezes CTS – przedstawił, iż w celu promocji sportu, corocznie  wprowadza 

się możliwość nieodpłatnego korzystania z obiektów będących własnością Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

do prowadzenia treningów przez kluby, organizacje sportowe i inne jednostki. Przyznane organizacjom 

godziny pozwolą dzieciom    i młodzieży  trenować na obiekcie, mobilizować je do aktywności ruchowej 

poprzez  uprawianie określonych dyscyplin sportowych. Jednocześnie takie działania przyczynią się do 

propagowania sportu i promocji Gminy Miejskiej Nowa Ruda. Mając powyższe na uwadze podjęcie 

uchwały jest uzasadnione.  

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – Jacek Cichański - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy 

ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Uchwała nr 506/LXVIII/2023 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 

przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

g) w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z basenu miejskiego przy ul. A. Fredry 41 w Nowej 

Rudzie 

 

Radny Janusz Staniocha – wystąpił z wnioskiem o naniesienie poprawki w projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu korzystania z basenu miejskiego przy ul. A. Fredry 41 w Nowej Rudzie w pkt 12 

o dopisanie zdania: „W stosunku do osób, które po żądaniu opuszczenia obiektu nie zastosują się do 

takiego żądania, będą wzywane służby porządku publicznego tj. Straż Miejska lub Policja”.  

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Janusz Staniocha wnosi poprawkę w projekcie uchwały z pkt 6 ppkt g) w regulaminie korzystania 

basenu miejskiego przy ul. Fredry 41 w Nowej Rudzie do pkt 12 dopisać zdanie „W stosunku do osób, 

które po żądaniu opuszczenia obiektu nie zastosują się do takiego żądania, będą wzywane służby 

porządku publicznego tj. Straż Miejska lub Policja”.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Pan Wojciech Kołodziej – Prezes CTS – przedstawił, iż w związku z tym, że gminie przysługuje prawo 

stanowienia aktów prawa miejscowego obowiązujących na obszarze gminy w szczególności zasad i 

trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, przyjęcie uchwały w 

sprawie Regulaminu korzystania z basenu miejskiego  przy ul. A. Fredry 41 w Nowej Rudzie jest 

uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – Jacek Cichański - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia z naniesioną poprawką Regulaminu korzystania z basenu miejskiego przy ul. A. 

Fredry 41 w Nowej Rudzie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Uchwała nr 507/LXVIII/2023 

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z basenu miejskiego przy ul. A. Fredry 41 w Nowej 

Rudzie 

 

h) w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni AQUA CENTRUM przy ul. 

Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

Pan Wojciech Kołodziej – Prezes CTS – W związku z tym, że gminie przysługuje prawo stanowienia 

aktów prawa miejscowego obowiązujących na obszarze gminy w szczególności zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, przyjęcie uchwały w sprawie 

Regulaminu korzystania z krytej pływalni AQUA CENTRUM przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – Jacek Cichański - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 



  

68 Sesja Rady Miejskiej w Nowej Rudzie   Strona 10 z 12 

 

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni AQUA CENTRUM przy ul. Kłodzkiej 

16 w Nowej Rudzie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 

Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 

Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, 

Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Turański, Kinga Wiechetek 

 

Uchwała nr 508/LXVIII/2023 

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z krytej pływalni AQUA CENTRUM przy ul. 

Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

8. Interpelacje radnych. 

 

Radny Jerzy Pulit – złożył pisemną interpelację dot. wystosowania pism do NZOZ EVITA oraz NZOZ 

SALUS o rozważenie możliwości uruchomienia sobotnio-niedzielnych dyżurów pielęgniarskich 

 

9. Zapytania radnych. 

 

Radni nie wnieśli zapytań.  

 

10. Sprawy różne. 

a) informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2022r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan - odczytał informację ( zał. Nr 2 - inf. ) analizy 

oświadczeń majątkowych składanych przez Radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie za 2022r. 

Złożona została również informacja ( zał. Nr. 3 – inf. ) przez Burmistrza Miasta Nowa Ruda dotycząca 

oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego, która także została odczytana na sesji.  

 

Radny Jarosław Ubik – odczytał swoją wypowiedź cyt. „Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado. Chciałbym odnieść się do protokołu nr 35/2023 z dnia 11 września 2023 roku Komisji             

Rewizyjnej Rady Miasta w Nowej Rudzie, a konkretnie do wypowiedzi Przewodniczącej Komisji Pani 

Jadwigi Ziemskiej, cyt.: „była świadkiem sytuacji gdzie jeden z Radnych wraz ze swoją znajomą, będąc 

na dożynkach działkowych w dniu 09.09.2023 r., na którym miałam przyjemność być chodził z listą 

sporządzoną przez siebie na której zbierał dane osób z adresem zamieszkania  i numerem Pesel. Po to 

aby później móc oddać z jednego telefonu za te osoby 5 głosów na projekty zgłoszone przez OSP z 

budżetu obywatelskiego. Uważa, że idzie to w złym kierunku (…)”. Pani Przewodnicząca w tej krótkiej 

wypowiedzi zdążyła pomylić kilka faktów. 

Po pierwsze: w dniu 9 września 2023 roku uczestniczyłem w obchodach Dnia Działkowca, nie były to 

„dożynki działkowe”. Po drugie: było tam wielu moich znajomych. Po trzecie: nie sporządzałem żadnej 

listy- listę, o której jak sądzę mówiła Pani Przewodnicząca, była sporządzona przez OSP. Jako członek 

OSP Nowa Ruda- Słupiec chętnie zadeklarowałem, że uzyskam podpisy osób zainteresowanych 

realizacją projektu nr 10 pod nazwą: „Doposażenie OPS Nowa Ruda- Słupiec w sprzęt ochrony 

indywidualnej dla strażaków - ratowników”. Cel szczytny, czemu chyba nikt z Państwa Radnych nie 

zaprzeczy - realizacja projektu przyczyni się nie tylko do doposażenia OSP, ale zwiększy 

bezpieczeństwo lokalnej społeczności. Nikogo nie musiałem przekonywać, jak to Pani Radna nazywa: 

„chodzić z listami i zbierać podpisy”. Lokalna społeczność zna wagę sprawy i chętnie podpisy składała. 

Wszyscy zrobili to dobrowolnie, nikogo do złożenia podpisu nie przekonywałem. Każda z osób, która 
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podpisała listę została zapoznana z następującą klauzulą: „Podpisując się w kolumnie podpis 

oświadczam, że mam ukończone 15 lat i jestem uprawnionym do głosowania mieszkańcem. Wyrażam 

równocześnie zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do 

przeprowadzania procedury konsultacji społecznych w formie Budżetu Obywatelskiego przez Urząd 

Miejski w Nowej Rudzie i Ochotniczą Straż Pożarną Nowa Ruda- Słupiec, zgodnie z ustawą z dnia 10 

maja 2018 r. o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2018 r., poz.1000) oraz zgodnie z 

Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO). Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych w Urzędzie Miejskim w Nowej Rudzie jest Burmistrz Miasta- Tomasz 

Kiliński, mający siedzibę w Urzędzie Miejskim w Nowej Rudzie, ul. Rynek 1, 57-400 Nowa Ruda. Więcej 

informacji dot. zasad przetwarzania danych osobowych znajduje się w Klauzuli Informacyjnej dostępnej 

w Biuletynie Informacji Publicznej urzędu Miejskiego w Nowej Rudzie www.nowaruda.biuletyn.net.” 

Od wielu lat aktywnie uczestniczę w życiu społecznym, wspieram inicjatywy i projekty, które na takie 

wsparcie zasługują, te które przyczynią się do poprawy warunków życia, poczucia bezpieczeństwa 

mieszkańców naszej „Małej Ojczyzny”. Często byłem atakowany, przywykłem do niesprawiedliwych 

osądów. Jednak wypowiedź Pani Przewodniczącej zawarta w protokole cyt.: „ Jej zdaniem jest to 

niemoralne, nieetyczne i nieuczciwe ” jest tak niesprawiedliwa i nieuprawniona, że oczekuję od Pani 

Przewodniczej przeprosin również dla członków OSP. Zapewniam Panią że ja jako członek społecznej 

służby w OSP cieszę się dużym zaufaniem społecznym i myślę że świecę przykładem bardziej niż Pani 

jako radna. Poruszona na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej kwestia zmiany regulaminu „Budżetu 

Obywatelskiego” stała się dla Pani okazją do bezpodstawnego ataku na moją osobę, jak również moje 

koleżanki i kolegów z Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowej Rudzie- Słupiec. Szanowna Pani Radna, 

nie tak zdobywa się zaufanie i dobre imię wśród lokalnej społeczności! Pozyskane dane osobowe były 

niezbędne w celu ich przetwarzania, tj. uczestniczenie konkretnych osób w Projekcie OSP nr 10 pod 

nazwa „ Doposażenie OSP Nowa Ruda-Słupiec w sprzęt ochrony indywidualnej dla strażaków-

ochotników. Zgodnie z art.4 pkt 11 RODO dopuszczalne jest przetwarzanie danych osobowych, w tym 

przypadku PESEL-u i adresu zamieszkania, za przyzwoleniem osoby, której dane dotyczą cyt.” art. 4 

pkt. 11: zgoda osoby, której dane dotyczą oznacza dobrowolne, konkretne, świadome  

i jednoznaczne okazanie woli, którym osoba, której dane dotyczą, w formie oświadczenia lub wyraźnego 

działania potwierdzającego, przyzwala na przetwarzanie dotyczących jej danych osobowych.” 

Każda z osób, od której pozyskałem dane osobowe, najpierw była poinformowana o tym, że: 

1. występuje w imieniu  OSP ,   

2. dane osobowe będą wykorzystane tylko i  wyłącznie w/w celowi, a następnie zniszczone, 

Nie  było przypadku posłużenia się danymi osobowymi bez wyraźnej zgody osoby, której to dotyczyło 

ani do innego celu, jaki wskazałem. Nie występowałem, jako radny. W związku z powyższym w żaden 

sposób nie naruszyłem przepisów RODO. Dziękuję za uwagę. 

 

Radna Jadwiga Ziemska – powiedziała iż, Pan Ubik jest osobą najmniej kompetentną do oceny jej pracy 

i do zaufania jaką mieszkańcy ją obdarzają. Jest to wielkim nietaktem, żeby na forum ją atakować, że 

atakuje ona Ochotniczą Straż Pożarną. Nigdy takiego zamysłu nie było i w jej wykonaniu również nigdy 

nie było. To, co uskuteczniał radny Ubik na tzw. Dniach Działkowca było wielkim nietaktem. Nie 

informował on oraz jego znajoma chodząca od stolika do stolika z listami w celu zbierania podpisów, 

które nie wiadomo przez kogo i gdzie były przetwarzane. Dla Komisji Rewizyjnej, która zajęła się 

analizą wykonania budżetu przez wiele lat podstawą prawną była Uchwała Nr 420/LVI/22 Rady 

Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Nowa Ruda dotyczących realizacji projektu pod nazwą:” Budżet obywatelski w Mieście Nowa Ruda w 

2024 roku” oraz Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 27 kwietnia 2016r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich informacji. Zapytała kto był uprawniony do przetwarzania danych i na jakim etapie 

mówi Regulamin jaki wysoka Rada przyjęła? Tak więc na etapie zgłaszania zadania owszem jest 

klauzula informacyjna, że osoba zgłaszająca zadanie ma prawo zbierać co najmniej 20 podpisów 

popierających to zadanie i na tym rola mieszkańców i osób zgłaszających zadanie się kończy. Kto jest 

uprawniony do przetwarzania danych osobowych mówi Rozdział 6 Regulaminu. Do przetwarzania 

danych osobowych uprawnieni są: pracownicy Urzędu Miejskiego w Nowej Rudzie, osoby biorące 

http://www.nowaruda.biuletyn.net/
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udział w opiniowaniu projektu, czyli pracujące w Komisji oraz pracownicy Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Nowej Rudzie. Klauza RODO, o którym mówi art. 13 ogólnego Rozporządzenia również 

deklinuje i jest definiowana w pkt. 4 Klauzuli informacyjnej, a więc ani radny ani żadna osoba 

zgłaszająca zadanie nie mogła zbierać na liście, na listach obojętnie przez kogo sporządzone podpisów, 

ponieważ kłóci się to z zasadą bezpośredniości w głosowania i równości głosowania. Dopuszczone 

zostało głosowanie w formie papierowej, ponieważ uważali że nie wszystkie osoby starsze potrafią 

oddać głos elektronicznie. Jednakowe zasady dotyczą wszystkich. Nie może być tak, że jedna osoba 

zbiera i przekazuje następnej żeby mogła oddać 5 głosów. O tym że z jednego telefonu można oddać 5 

głosów Komisja dowiedziała się podczas kontroli. Sądzili, że jednakowe zasady dotyczą wszystkich, 

czyli jeden głos - jeden telefon, jedna karta do głosowania - jeden głos. Nikt nie upoważnił nikogo do 

zbierania na listach podpisów, regulamin tego nie zakłada. Potwierdza, że w jej opinii i Komisji, że 

działanie radnego gdzie potwierdzał sam ten regulamin, jest to niemoralne, nieetyczne i nietaktowne ze 

strony radnego. Ustawodawca jasno określił że głosowanie ma być równe i jawne. Oprze się na 

przepisach prawnych. Tradycyjną forma, która nie narusza zasady równości jest forma papierowa, co 

nie było respektowane przez Wojewodę Śląskiego. Wyrok sądu w Gliwicach z 12 maja z 2021 roku 

potwierdza słuszność glosowania w formie papierowej. Posiada również wytyczne z Departamentu 

Orzecznictwa i Legislacji Urzędu Ochrony Danych Osobowych z dnia 22 września 2022r, że 

administratorem danych osobowych w tym przypadku jest Burmistrz Miasta, który ma obowiązek 

zorganizować proces przetwarzania danych osobowych, który jest zgodny z przepisami o ochronie 

danych osobowych jak i prawo dokonania tego w taki sposób, który będzie odpowiadał okolicznością 

przetwarzania w tym zagrożeniom oraz kategoriom przetwarzania danych. Dane dotyczące imienia, 

nazwiska, numer PESEL, które podchodzą pod przepisy RODO, w związku z tym w regulaminie 

przyjętym przez Radę Miejską w Nowej Rudzie, który trzeba przestrzegać, a w szczególności radni, 

dając tym samym przykład jest to wszystko zawarte.  

 

Radny Jarosław Ubik – jego zdaniem radna nie zrozumiała jego oświadczenia natomiast dopowiada, że 

jeśli Pani radna ma jakiekolwiek aluzje do jego osoby to dobrze by było nie wykorzystywać takich 

narzędzi Komisja Rewizyjna. Bardzo ważna komisja, która wydaje opinie na temat pracy Burmistrza i 

wypisywanie w protokołach cyt.: „bzdet, że ktoś chodził z kimś i coś zbierał nie do końca jest 

potwierdzone faktami.” 

 

Rany Andrzej Behan – poprosił o ostatnie szybkie dwa słowa, gdyż jest to temat do załatwienia w 

prywatnej dyskusji.  

 

Radna Jadwiga Ziemska – jest jej bardzo przykro, że radny wysunął takie daleko idące wnioski. Jest 

daleka od oceny pracy radego, bo to nie o to tutaj chodzi. Natomiast, jeżeli chodzi o prace Komisji 

Rewizyjnej pracują rzetelnie w oparciu o materiały jakie uzyskują z Urzędu Miasta. Na tym etapie sporu 

i urażenia ego Pana Ubika poprosili Pana Burmistrza o opinię prawną Mecenasa. Zostanie on również 

zaproszony na najbliższą Komisję Rewizyjną gdzie zostanie mu przedstawiona zasadność podjętych 

wniosków przez Komisję Rewizyjną.   

 

 11. Zakończenie obrad. 

 
Wobec wyczerpania dziennego porządku obrad sesji Przewodniczący Andrzej Behan zamknął jej 

posiedzenie. 

 

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załączniki do protokołu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołował(a): Katarzyna Kochajkiewicz 

 


